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Protokół Nr V/2007 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 20 lutego 2006 roku 
 
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał wszystkich zebranych Burmistrz, radnych, radnych powiatowych, sołtysów, 
Kierowników jednostek organizacyjnych i pracowników Urzędu 
Stwierdził iż obecnych jest 13 radnych, sesja jest władna do podejmowania 
prawomocnych uchwał. Na sekretarza obrad zaproponował radnego Zbigniewa Gładki 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Pan Burmistrz 
- zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 2 uchwał: 

1) w sprawie przystąpienia do sporządzenia Lokalnego Planu Rewitalizacji, 
2) w sprawie wyznaczenia stałych inkasentów, 

oraz o wykreślenie pkt.10 porządku tj. uchwała w sprawie ustalenia stawek dotacji 
przedmiotowych dla zakładu budżetowego a w to miejsce wprowadzenie uchwały w 
sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2007. 
Radny T.Styczeń 
- wnioskuję aby uchwałę z pkt. 11 o powołaniu i ustaleniu składów osobowych 
Komisji stałych Rady Miejskiej i zatwierdzenia wyboru ich przewodniczących 
przenieść do pkt 5 po interpelacjach. 
Radny W.Tabor 
- zawnioskował o wprowadzenie do porządku obrad Planu Pracy Komisji Rewizyjnej 
na rok 2007. 
Radny Z.Konieczny 
- sesja jest przeładowana proponuję wszystkie uchwały nie związane z wymaganym 
terminem wycofać. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza 
głosowanie 
12 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się 
wniosek radnego Tadeusza Stycznia 
głosowanie 
13 głosów – za 
przyjęcie Planu Pracy Komisji Rewizyjnej 
głosowanie  
13 głosów – za 
wycofanie uchwał w sprawie Programów 
głosowanie  
1 głos – za 
4 głosy – przeciw 
8 głosów – wstrzymujących się 
Przewodniczący odczytał porządek obrad z przyjętymi poprawkami. 
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1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Informacja o pracy Burmistrza. 
4. Interpelacje radnych. 
5. Uchwała w sprawie powołania i ustalenia składów osobowych stałych Komisji 

Rady Miejskiej i zatwierdzenia wyboru ich przewodniczących. 
6. Przyjęcie budżetu gminy na rok 2007: 

1) odczytanie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem, 
2) odczytanie opinii Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 

Gminy, 
3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach, 
4) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie, 
5) głosowanie nad projektem uchwały. 

7. Uchwała w sprawie uchwalenia rocznego Programu współpracy z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego w roku 2007. 

8. Uchwała w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2007 rok. 

9. Uchwała w sprawie Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2007. 
10. Uchwała w sprawie Programu Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Gminy 

Sędziszów na rok 2007. 
11. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2007. 
12. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Lokalnego Planu 

Rewitalizacji. 
13. Uchwała w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w 

drodze inkasa oraz określenia inkasentów i terminów płatności dla inkasentów. 
14. Odpowiedzi na interpelacje. 
15. Wolne wnioski i dyskusja. 
16. Zamknięcie obrad. 
Głosowanie  
12 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się 
Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Ad. 3 
Pan Burmistrz przedstawił informację o pracy za okres od ostatniej sesji (materiał 
w załączeniu do protokołu). 
Pani Sekretarz 
- poinformowała sołtysów, że wszyscy otrzymają kopie protokołów z zebrań 
wiejskich. Wszyscy otrzymają odpowiedzi na wnioski i postulaty w formie 
pisemnej. Z dniem 1 marca wchodzi w życie ustawa o lustracji urzędników 
państwowych, radnych i również sołtysów, jeżeli nic się nie zmieni zwołamy 
spotkanie i poinformujemy szczegółowo. 
Ad. 4 
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Radny W.Tabor 
- zapytał czy były rozmowy w sprawie pasa drogowego w kierunku Klimontowa, 
- uzupełnić przepust w drodze dojazd do pól za p. Nowakowskim w kierunku 

Klimontowa, 
- udrożnić przepust k/posesji 128 w Gniewięcinie. 
Radny J.Wiencek 
- zapytał o rozmowy z TPSA odnośnie interpelacji? 
- co dalej z kolektorami słonecznymi? 
- wyczyścić kraty kanalizacji deszczowej, 
- czy podatek który płacimy do Starostwa nie mógłby być zbierany u nas? 
Radny Z.Konieczny 
- KGW Klimontów i Klimontówek prosi o zakup kuchenki gazowej do świetlicy, 
- działka w Jeżowie przy hydroforni jest wystawiony do sprzedaży, mieszkańcy 

proszą o pozostawienie go dla potrzeb wsi. 
Radny J.Strzelec 
- wczoraj było posiedzenie Rady Społecznej MGOZ, proszę o informacje czy 

Ośrodek Zdrowia w Mstyczowie zostanie zamknięty,  
- z naszych obserwacji wynika, że mamy za mało lekarzy, u nas nie ma Ośrodka 

Zdrowia z prawdziwego zdarzenia. 
Radny M.Gliwiński 
- zostały wycięte krzaki przy ul. Leśnej, prosimy jeszcze o zebranie ziemi. 
Wiceprzewodniczący Z.Adamski 
- uporczywie wracam do montażu lustra na zakręcie w Rynku, 
- odwodnienie ul. Marianowskiej k/ posesji Piątek, Sroka , 
- k/Bugajskiego zasypany mostek stwarza zagrożenie, 
- ul. Polna k/Porady woda podchodzi pod jezdnię. 
Radny Z.Sobota 
- prośba o 300mb drogi w stronę Piołunki, 
- ponawiam prośbę o przeniesienie przystanku w Boleścicach. 
Radny Z.Gładki 
- proszę ustosunkować się do wniosków z zebrań wiejskich. 
Ad. 5 
Pani Sekretarz 
- nasza Rada wprowadziła zmiany do Statutu i ma możliwość utworzenia 6 

komisji, obecnie składy Komisji będą 5 osobowe. Odczytała uchwałę w sprawie 
powołania i ustalenia składów osobowych stałych   Komisji Rady Miejskiej i 
zatwierdzenia wyboru ich przewodniczących. 

Głosowanie 
13 głosów – za 
 1 głos – wstrzymujący się                 uchwała Nr V/41/2007 
Ad. 6 
Pani Skarbnik 
- odczytała projekt uchwały budżetowej na 2007 rok wraz z uzasadnieniem. 
Przewodniczący Komisji Budżetowej 
- odczytał opinię Komisji Budżetowej o projekcie budżetu na 2007 rok. Projekt 
został przedstawiony Radzie w ustawowym terminie co dało możliwość analizy i 
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wniesienia poprawek. Ocena jest trudna bo oprócz planowanych zadań  pojawiły 
się nowe jak kanalizacja, adaptacja Dworku czy budowa obiektu sportowo – 
rehabilitacyjnego. Te projekty zawierają wiele niewiadomych w zakresie kosztów 
jak i ich realizacji. Ten rok może wprowadzić wiele modyfikacji budżetu. 
Budżet na 2007 rok wydaje się realny i możliwy do wykonania. 
Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu na 2007 rok. 
Pani Skarbnik 
- odczytała opinię RIO w Kielcach o projekcie budżetu gminy na 2007 rok - opinia 
pozytywna. 
Pan Przewodniczący 
- otworzył dyskusję nad projektem budżetu. 
Radny S. Łazarski 
- jako nowy radny mam prośbę do Przewodniczącego i Burmistrza aby prace nad 
budżetem nie były w ostatniej chwili, zmiany do projektu budżetu powinny być 
przedstawiane wcześniej. 
Pan Przewodniczący 
- były propozycje do Przewodniczących Komisji aby posiedzenia odbywały się 
wcześniej i pracowały nad projektem budżetu. 
Pan Burmistrz 
- jak każdy jest to budżet trudny, jest wiele rozpoczętych zadań i wiele nowych. 
musimy mieć gotowe projekty . Dziękuję za zrozumienie Rady, że jeszcze może 
być wiele zmian do budżetu. Dołożyliśmy dużo do dróg gminnych i powiatowych, 
złożyliśmy 2 wnioski na termomodernizcję na SP Nr 1 i MGOZ, dofinansowanie 
może być 50% reszta musi być zabezpieczona po naszej stronie. Mamy poręczenia 
na 510.000zł, które w ciągu roku się uwolnią. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 
2007. 
Głosowanie 
14 głosów – za                            uchwała Nr V/42/2007 
Ad. 7 
Pani Sekretarz 
- przedstawiła uchwałę w sprawie uchwalenia rocznego Programu współpracy z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego w roku 2007. 
Głosowanie 
13 głosów – za                           uchwała Nr V/43/2007 
Ad. 8 
Pani Sekretarz 
- przedstawiła uchwałę w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2007 rok. 
Głosowanie 
14 głosów – za                       uchwała Nr V/44/2007 
Ad. 9 
Pani Sekretarz 
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- przedstawiła uchwałę w sprawie Programu Przeciwdziałania Narkomani w 2007 
roku. 
Radny J.Strzelec 
- czy w naszej gminie istnieje problem narkomanii? 
Pani Sekretarz 
- problem istnieje, mamy sygnały z Policji, w szkołach prowadzone są anonimowe 
ankiety z których wynika że problem jest. Program prowadzaony jest przez 
Wydział Oświaty przy współpracy z Dyrektorami szkół i pedagogami. 
Pan Przewodniczący                                                                                                             
poddał uchwałę pod głosowanie 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się                     uchwała Nr V/45/2007 
Ad. 10 
Pani Sekretarz 
- odczytała uchwałę w sprawie Programu Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
gminy Sędziszów na 2007 rok. Zadanie nie jest wprost naszym zadaniem , program 
jest przyjmowany na zasadzie wzajemnej współpracy z Policją, Sok i Gminną 
Komisją Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 
Głosowanie 
14 głosów – za                                   uchwała Nr V/46/2007 
Ad. 11 
Pani A.Porębska 
- odczytała uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2007 rok , dotyczy 
darowizn dla Gimnazjów Boleścice i Sędziszów. 
Głosowanie 
14 głosów – za                                   uchwała Nr V/47/2007 
Ad. 12 
Pan K.Chmaruk 
- przedstawił uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia Lokalnego Planu 
Rewitalizacji. 
Głosowanie 
14 głosów – za                                   uchwała Nr V/48/2007 
Ad. 13 
Pani Sekretarz 
- przedstawiła uchwałę w sprawie podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w 
drodze inkasa oraz określenia inkasentów oraz terminów płatności dla inkasentów. 
Głosowanie 
14 głosów – za                              uchwała Nr V/49/2007 
Ad. 14 
Radny W.Tabor 
- odczytał plan pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2007 ( w załączeniu do 
protokołu). 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 15 
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Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje dla radnych: 
W. Tabor – nowych rozmów z PKP w sprawie pasa drogi nie było, 
- przepust w Gniewięcinie zgłosimy do ZDP, 
Radny W.Tabor  
- wcześniej w Związku Gazociąg praktycznie nie miał się kto zająć sprawą 
kolektorów bo zatrudnienie było 1 i ½ etatu, teraz po wyborze Prezesa mamy 
nadzieję że temat ruszy z miejsca. 
Pani Sekretarz 
- na zebraniach wiejskich obiecałam, że wystąpimy do Związku i na piśmie 
podamy informacje do sołectw na jakim etapie jest sprawa kolektorów. 
Przygotujemy komunikat i przekażemy do sołtysów. 
Pani H.Barska 
- będzie możliwe dofinansowanie z Programu Infrastruktury i Środowiska, w 
Ministerstwie Gospodarki są na etapie wyboru podmiotu, który opracuje wzory 
dokumentów. Regionalny Program Operacyjny Woj. Świętokrzyskiego – będzie 
preselekcja wniosków, będzie można skorzystać jeśli zadanie zostanie przyjęte. 
Pan Burmistrz 
J. Wiencek – kraty kanalizacji deszczowej zostaną wyczyszczone przez ZUK. 
Z.Konieczny – w sprawie zakupu kuchenki skieruję pismo do Wydz. RDG do 
rozeznania z jakich środków kupić, 
- proszę o pismo Rady Sołeckiej i Sołtysa w sprawie pozostawienia działki dla 
     potrzeb wsi. 
J. Strzelec – Oś. Zdrowia w Mstyczowie nie funkcjonuje bo nie spełnia żadnego z 
wymogów Min. Zdrowia. Wczoraj Rada Społeczna zdecydowała o formalnej 
likwidacji tego punktu, 
- uruchomiono kurs BUS i ludzie korzystają, 
- zatrudnienie w MGOZ wynosi 21 etatów, 3,5 etatu lekarza. Największy 

problem jest z pozyskaniem lekarzy , aby do lekarza mogli być przypisani 
pacjenci musi mieć 6 lat stażu w POZ i stopień specjalizacji. Od kilku lat 
dawaliśmy ogłoszenia oferując mieszkanie w SP w Zielonkach. Namówiliśmy 
dr Czerwik i zatrudnionych jest 3 emerytów po ½ etatu. Kolejki do lekarzy są 
wszędzie a w niektórych POZ nie ma pediatrów. Aby w Oś. Zdrowia mogła być 
specjalistyka trzeba spełniać wymogi, np. żeby zatrudnić kardiologa trzeba 
zakupić Echo. Dostaliśmy warunkowo zgodę na chirurgię po zakupie 
retroskopu. Na obsługę ambulatoryjną będzie podpisana umowa z Pogotowiem 
na obsługę w dni wolne i święta. Nasz Ośrodek wymaga remontu, robimy 
program dostosowawczy. Jeśli wystąpi epidemia kolejki są wszędzie. Nasze 
laboratorium też nie spełnia wymogów i nie będzie możliwe jego 
funkcjonowanie, będzie tylko pkt pobrań. 

M. Gliwiński – skarpa przy ul. Leśnej zostanie zebrana. 
Z.Adamski – była Komisja i stwierdziła, że jeśli jest jeden ciąg drogi to nie musi 
być montowane lustro, 
Pan K.Chmaruk 
- gdy było robione odwodnienie k/Piątek mówiłem że nie da się wykopać rowu i 
uprzedzałem, że może być woda w piwnicy. 
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Radny Z.Adamski 
- przepust pod drogą jest zawalony. 
Pan Burmistrz 
Z.Adamski – mostek k/Bugajskiego zobaczymy na miejscu. 
Z.Sobota – podejmiemy działania o zmianę kursu PKS przez Borszowice, 
- droga w kierunku Piołunki nie będzie w br robiona, 
- przystanek przestawimy. 
A. Mysiara – rozeznamy sprawę ograniczenia prędkości na ul. Bąkowskiej. 
Z. Gładki – wnioski z zebrań będą realizowane ale niektóre nie są możliwe do 
wykonania. 
Ad. 16 
Radny J. Strzelec 
- byłem źle zrozumiany przez Burmistrza, Pan ma ludzi do rozeznania spraw a 

nie musi Pan osobiście sprawdzać, 
- 3,5 etatu lekarza to jest za mało, 
- potrzeba wyposażenia dla MGOZ, mówi Pan że Echo kosztuje ok. 50tys. to na 

nasz budżet nie jest za dużo. 
Pan Burmistrz 
- Pani Dunal wraca z urlopu macierzyńskiego i w miarę obsługa będzie 
zabezpieczona. 
Radny Z.Konieczny 
- mówimy o wyposażeniu Ośrodka, termomodernizacji. 
Radny J. Psonak 
- Ośrodek ma problem lokalowy pod kątem pomieszczeń. Próbowałem walczyć o 
okulistę ale jest warunek, że musi przyjmować 3 x w tygodniu + odpowiednia 
aparatura. Możemy kupić sprzęt a nie będzie kardiologa ani chirurga bo jest to 
wszystko kosztochłonne i nie wiadomo czy warto utrzymywać. Od 2008 roku 
może się okazać , że Przychodnia Kolejowa zostanie zamknięta. W MGOZ 21 
etatów to nadal za dużo. Na 3 500 pacjentów powinno być 2 lekarzy i 3 
pielęgniarki. 
Radny Z.Sobota 
- nie wiem czy to będzie dobrze gdy wszystkie poradnie specjalistyczne będą w 
Jędrzejowie. 
Radny J.Psonak 
- jest dążenie do centralizacji, małe poradnie będą likwidowane. 
Radny Z.Adamski 
- odwołany został kurs autobusu PKS o godz. 1140 . 
Pani Sekretarz 
- Naczelnik Wydziału Komunikacji poinformował iż na terenie Sędziszowa jest 3 
prywatnych przewoźników p. Wasik, p. Musiał i p. Piętuch między nimi zaczęły 
się kłopoty. Umówiłam się z Panem Michalskim, że dostarczę mapę gminy, on 
będzie się starał doprowadzić do zgody przewoźników, dołączymy jeszcze 
Sosnowiec. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał podziękowanie Kardynała Stanisława Dziwisza za przyznany mu tytuł 
Małopolanina roku 2006. 
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Radny J.Sroka 
- wnioskuję o rozszerzenie Programu Przeciwdziałania Naromanii poprzez 
monitoring i zatrudnienie ochraniarza w SP Nr 1. 
Pan Burmistrz 
- w SP Nr 1 już założyliśmy monitoring i na dziś sprawdził się, Dyrektorzy 
twierdzą że sytuacje jakie miały miejsce nie powtarzają się. 
Radny S.Łazarski 
- w szkole nie bo przenieśli się na ul. Kolejową. 
Pan Burmistrz 
- o wszystkich incydentach proszę dzwonić na Policję lub do mnie. 
Radny J. Wiencek 
- zapytał czy nie będzie zagrożenia dla kosztów kolektorów? 
Radny M.Gliwiński 
- sprawa spółki komunalnej , czy nie może ona zająć się tylko kanalizacją a 
wodociągi zostawić u nas ? 
Pan Burmistrz 
- projekt obejmuje kanalizację sanitarną, deszczową, wieże ciśnień i wodociągi. 
Dyrektor ZUK 
- umowy na wodę zawiera się z odbiorcami wg mnie mówimy o inwestycjach 
wodociągowych a nie sprzedaży. 
Pan N.Jawor 
- jeśli chodzi o przestawienie przystanku to prosimy aby nie był to ten stary, jeśli 
jest możliwość to postarać się o nową wiatę przystankową, 
- mamy wniosek o zgłoszenie do ANR w Rzeszowie o przekazanie ok.. 1ha gruntu 
pod drogę między Piołunką a Zapustą. 
Pan Burmistrz 
- jeśli nie będzie roszczeń to myślę, że nie powinno być problemu z przekazaniem 
gruntu pod drogę. 
Ad. 17 
Pan Przewodniczący zamknął V sesję Rady Miejskiej w Sędziszowie kadencji 
2006 – 2010. 
 
                                            Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                              Sekretarz                                Przewodniczył 
 
 
 
 
 


